
Assemblea AFA Escola Puiggraciós
Curs 2024-2025
Correu electrònic de la Junta de l’AFA: junta@afaescolapuiggracios.cat

Detalls de l’assemblea

Data: 10/12/2024

Lloc: menjador de l’escola

Assistents (14):

Presencials (8):
- Tània Flaqué
- Clàudia Ribera
- Mayte Rodríguez
- Mònica Ropero
- Judith Sánchez
- Gemma Saura
- Aida Velilla
- Josep Lluís Virgili

En línia (6):
- Marta Armadans
- Berta Flores
- Miquel Garcia
- Vanessa García
- Víctor Verdejo
- Sílvia Vigas

Ordre del dia

1. Presentació de les noves comissions: Comissió d’Inclusió i Diversitat i
Comissió de Cursa

2. Espai obert a les comissions
3. Presentació dels comptes del 2n i el 3r trimestre
4. Precs i preguntes
5. Documents associats

1. Presentació de les noves comissions: Comissió d’Inclusió i Diversitat i
Comissió de Cursa

Comissió d’Inclusió i Diversitat
➢ L’Aida Velilla presenta la Comissió d’Inclusió i Diversitat.
➢ Arran de la lectura del punt 3 de l’acta de l’assemblea anterior, alguns pares

i mares van recollir la idea de crear una comissió dedicada a la inclusió i la
diversitat.

https://drive.google.com/file/d/1ZzH3E7EYZ8vTGzF-wCQ4rowM8ecODfxv/view?usp=sharing


➢ L’objectiu principal d’aquesta comissió és donar suport a les famílies els fills
i filles de les quals tinguin un diagnòstic de TEA o TDAH o que visquin
situacions relatives a la identitat.

➢ Han esbossat els objectius a llarg termini.
➢ S’han reunit amb Direcció i amb Junta. Amb Direcció han acordat que

l’escolà oferirà a les famílies que tinguin criatures en les diverses situacions
que s’han esmentat més amunt el contacte d’aquesta comissió, per si els
cal ajut.

➢ Animen totes les famílies que ho desitgin a unir-se a la comissió.

Comissió de Cursa
➢ La Clàudia Ribera presenta la Comissió de Cursa.
➢ L’objectiu és continuar el projecte de cursa que es va iniciar l’any passat

des de la Comissió d’Extraescolars. Ara s’ha creat una comissió específica
per evitar sobrecarregar Extraescolars.

➢ La cursa continuarà sent no competitiva i oberta a tot l’alumnat. De fet, en
relació amb aquesta última qüestió, tenen la intenció de parlar amb la
Comissió d’Inclusió i Diversitat.

➢ També es volen posar en contacte amb la Comissió de Festes perquè el dia
de la cursa els agradaria fer una botifarrada.

➢ La data prevista per la cursa és el 27 d’abril. Estan pendents de l’aprovació
de l’Ajuntament.

➢ Fan una crida a les famílies perquè caldran voluntaris.

2. Espai obert a les comissions

Comissió deMenjador
➢ Hi havia una sèrie de temes relacionats amb el menjador dels quals se

n’encarregava Junta i que ara ha assumit la Comissió de Menjador. Són els
següents:

○ Calefacció. Fa massa calor. L’Ajuntament s’ha compromès a
solucionar-ho.

○ Parets. La brigada de l’Ajuntament les pintarà. Es coordinaran amb
Direcció i segurament ho faran durant un pont.

○ Neteja dels vidres. No es netegen des que l’empresa que se’n feia
càrrec va perdre la concessió. Finalment, els netejarà l’empresa que
s’encarrega de netejar l’escola.



○ Projecte contra el malbaratament alimentari. Càritas va contactar
amb l’Escola per oferir-los dur a terme un projecte contra el
malbaratament alimentari, per evitar de llençar menjar. M-Penta
comenta que, de moment, no han aconseguit posar-se en contacte
amb ells. Un altre dels problemes que hi havia per poder
desenvolupar aquest projecte era que el congelador aparentment
estava espatllat, però sembla que encara funciona.

○ Compostadora. La Susana Boullón (mare de l’Escola i impulsora
d’aquest projecte) mantindrà una reunió amb la Pepa (M-Penta). Tot
i que l’Escola encara no té clar com gestionar aquest tema, la idea és
començar a fer servir la compostadora al gener. També es vol que
s’hi involucri el Marc Espinasa, que s’encarrega de l’extraescolar
Hortus.

Comissió de Carnestoltes
➢ Ja han triat elmotiu de la disfressa i estan fent les proves.
➢ També s’està projectant la carrossa.
➢ Enguany les famílies tindran una mica més de marge perquè Carnestoltes

se celebra l’1 demarç.

Comissió d’Extraescolars
➢ S’ha obert la inscripció pel 2n trimestre (altes i baixes).
➢ El taller d’insectes va tenir molt d’èxit. S’hi van inscriure uns cent infants. De

cara al pròxim trimestre es plantejarà una altra activitat.

Comissió de Biblioteca
➢ S’ha creat una Comissió de Biblioteca formada permestres de l’Escola.
➢ La biblioteca funciona en horari escolar i a l’hora del pati.
➢ S’ha organitzat un taller de lectura de 1r a 3r, amb la Cristina Casalí. També

es va proposar per a infants de 4t a 6è, però no es va arribar a la ràtio
mínima. De cara als següents trimestres hi haurà més tallers, també per a
criatures més grans.

➢ S’ha ampliat el fons de llibres d’infantil i per a infants més grans.
➢ S’està acabant de condicionar la biblioteca: s’ha col·locat una catifa, s’hi

posaran pufs nous, etcètera.



Comissió de Festes
➢ Han organitzat la Fira de Santa Llúcia. Falten voluntaris (amb data

d’enviament d’aquesta acta, la Fira ja s’ha celebrat).
➢ Es tracta d’una fira solidària: tot el que s’hi recapta es reparteix entre el fons

solidari de l’escola (50 %) i el fons solidari de l’AFA (50 %).

Comissió Econòmica
➢ A causa dels ingressos que l’AFA genera estem obligats a tributar l’IVA:

sumant els tres trimestres hem pagat més de 1.000 €.
➢ Un 83% de les famílies han pagat la quota de l’AFA (251 de 304).
➢ Un 56 % han pagat la quota solidària. El fons social de l’AFA es destina a

ajudar les famílies que tenen menys recursos amb temes relacionats amb
l’Escola, com ara les extraescolars, les colònies (sobretot les de 6è), etc.
Junta ja ha parlat amb Direcció, perquè és qui decideix a qui es destinen
aquests diners.

➢ Cal animar les famílies a pagar aquestes quotes.

Comissió de Comunicació
Han encarregat una pancarta amb el logotip de l’AFA per col·locar-la en tots
aquells actes que s’organitzin. És una manera de posar en relleu la feina que fa
l’AFA.

Comissió Pedagògica
No hi ha cap representant d’aquesta comissió.

Comissió de Xandalls
No hi ha cap representant d’aquesta comissió.

3. Presentació dels comptes del 2n i el 3r trimestre

Aquest punt era el primer de l’ordre del dia. L’hem tractat en tercer lloc perquè la
persona que feia la presentació ha tingut un impediment i no ha pogut arribar a
l’hora.

➢ Veure Documents associats (2).
➢ A data oficial 1 de gener la Junta actual va agafar els comptes. El document

és un pretancament quan falta un mes. També hi ha un romanent que no hi



surt.
➢ En el document surten les despeses i els ingressos (festes, llibres d’Anglès,

Carnestoltes, etc.) d’aquest any (de l’1 de gener al 30 de novembre).
➢ Tancament actual: 7.900 € de benefici més el romanent i el que queda

pendent de l’últim mes.
➢ Queda pendent cobrar algunes subvencions que ja s’han aprovat, com la

d’esport escolar i la del transport per piscina d’I4 en horari escolar.
➢ Pel que fa a la subvenció de piscina, no ens han atorgat el 100 % dels diners,

ja que són 13.000 € a repartir entre totes les escoles que sol·liciten aquesta
subvenció. Per això, a partir d’ara les famílies d’I4 hauran de fer una petita
aportació que, juntament amb el que aporta l’AFA, sufragarà la petita part a
la qual no arriba la subvenció (l’any 2024 aquesta aportació no ha arribat
als 5 €).

4. Precs i preguntes

No hi ha precs ni preguntes.

5. Documents associats

1. Presentació de l’assemblea
2. Compte de pèrdues i guanys

https://drive.google.com/file/d/1Y_AyMXAM5BSGPQdciQOIZbckEK5tRBgC/view?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ZWlfJzm4hVm1ZiDN_t1qAeMaTh30VHw0/edit?usp=sharing&ouid=117511563848048201235&rtpof=true&sd=true

